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4% pigment in white cement

Specialties Black

特黑

S363
Black Pearl
珍珠黑

S463
Sapphire Blue

宝蓝

S466
Porcelain Blue

瓷蓝

S551
Floor Green
地坪绿

S563
Emerald Green

翠绿

4%颜料于白水泥中

4% pigment in Portland cement

4%颜料于普通水泥中

Note: Colors shown are represented as close as possible. Upon installation,variation can be 
expected due to differences in cement,aggregates and method of application. The actual colours are
based on the samples we sent you.
注意：本色卡仅供客户参考之用。在配制颜色时，由于水泥、集料和应用方法的不同都会引

起颜色的变化。确切的颜色以我公司提供的样品为准。



水泥及砂浆用复合颜料产品介绍
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Y9235
Green pearl

珍珠绿
10-60μm

Areas of Usage:
It is a new type pigment which is researched and produced by Yipin technicians with own 

producing experience. It is made from organic and inorganic pigments through high rotate
skived. Thus it has advantage both of inorganic and organic pigments with brigh colour and strong
lightfast. It is designed to be used for the colouring of building materials based on cement or 
lime. For example,color cement and concrete,color concrete bricks and roof tiles,color hardener
for stamped concrete and wearproof floor,spray deck grout,color filler etc.

使用范围：

一品复合颜料是由一品技术人员根据市场需要利用自己丰富的颜料生产经验研制开发

的新型颜料，它采用有机颜料和无机颜料研磨复合而成，由此它兼具了无机颜料和有机颜料
的优点，具有色彩鲜明，耐候性好等特性，适用于水泥基或石灰基建筑材料的着色。例如，

砂浆，彩色嵌缝剂等。
彩色水泥和混凝土，混凝土彩瓦和路面砖，压模地坪和耐磨地坪用的彩色强固剂，彩色喷涂

Product Standard:

Yipin complex pigment meets EN 12878-2005(Pigments for the colouring of build)ing materials
based on cement or lime specifications and methods of test).
TDS and MSDS please browse Yipin Network(www.yipin.com).
产品标准：
一品复合颜料符合欧洲标准EN 12878-2005（水泥基或石灰基建筑材料着色用颜料的规范和
测试方法）。
技术数据表和材料安全数据表请见一品颜料网站（www.yipin.com）。

Packing and Storing:
Packing in color kraft bag,net weight 25kg per bag. Stored in dry and ventilated places,avoided 
from moisture,acid,alkali. Period of validity for two years in original packed bag. Your special
package also could be supplied.
包装和储存：

包装和储存：牛皮纸复合袋，每袋净重25公斤。储存于干燥通风处，严禁与酸碱物品接触，未拆开包装

的有效期为二年。可以按客户要求协议包装形式包装。


